
 

 

 

Folketingets § 71-tilsyn har den 14. december 2018 stillet følgende spørgsmål nr. 9 

(Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.   

 

Spørgsmål nr. 9:  

”Vil ministeren redegøre for den aftale der medfører, at der er ansat vagter på flere 

psykiatriske afdelinger? Vil ministeren i forlængelse heraf oplyse, om afdelingerne 

selv kan beslutte, om pengene anvendt til vagter i stedet skal bruges til ordinær per-

sonale i psykiatrien, hvis afdelingen mener, at der er mere brug for disse ressourcer 

end vagter? Vil ministeren endvidere oplyse erfaringerne med ordningen med vagt-

værn på psykiatriske afdelinger? ” 

 

Svar: 

Jeg har til brug for svaret anmodet Danske Regioner om bidrag.  

 

Jeg forventer, at spørgsmålet vil kunne besvares endeligt ultimo februar 2019 

 

Med venlig hilsen 
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